

院長出訪上海及北京中大校友會 11-12/7/2009

College Head visited CUHK alumni associations in Beijing and Shanghai





院長馮國培教授與三位友院院長在校友事務處之安排下,分別於2009年7月11及12日到北京及上海,探訪當地中大校友會。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, together with Heads of the other three sister Colleges, went on a Beijing and Shanghai trip co-ordinated by the Alumni Affairs Office on 11 July and 12 July, 2009 respectively, to meet with members of the alumni associations there

聯合書院校友會午間茶敍 8/8/2009

UC Alumni Association Luncheon Talk

校友會會長殷巧兒女士(右三)致送紀念品予嘉賓講者,前警務處處長李明逵先 生(左三),由院長馮國培教授(右二)、中大校友聯會教育基金會主席李金鐘先 生(左二)、校友會理事會主席李國忠先生(最左)及校友會理事蔡明都先生陪同。 Ms Lina H Y Yan, President of the College Alumni Association (third from right) presenting a souvenir to the guest speaker, Mr Ming-kwai Lee, former Commissioner of Police (third from left), accompanied by Professor Kwok-pui Fung, College Head (second from right), Mr Kam-chung Lee, Chairman, the

Education Foundation of the Alumni Associations of the Chinese University of Hong Kong Limited (second from left), Mr Simon K C Lee, Chairman, the Council of United College Alumni Association (far left) and Mr Mingles Tsoi, Council Member of UC Alumni Association.





李明逵先生主講「警隊三十四年的難忘事」,與聯合校 友分享他從事警務工作多年的心得。

Mr Ming-kwai Lee delivered a talk on "The Thirty Four Years Unforgettable Memory in the Police Force" to United College alumni.

日本範氏基金到訪聯合書院 13/8/2009

The Kamenori Foundation Visited United College



日本範氏基金康本 健守博士(右四)及 西田浩子女士(左 四)與院長馮國培教 授(中)、書院輔導 長王香生教授(右 三)及書院行政人員 合照。

A group photo of Dr Alex K. Yasumoto

(fourth from right), Ms Hiroko Nishida (fourth from left), Professor Fung Kwok-pui, College Head (centre), Professor Stephen H S Wong, Dean of Students (third from right) and College executives.



院長馮國培教授致送紀念品 予西田浩子女士(左)。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, presenting a souvenir to Ms Hiroko Nishida (left).



院長馮國培教授致送紀念品 予康本健守博士(左)。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, presenting a souvenir to Dr Alex K. Yasumoto (left).